

YUKON

CANADA

ORDER-IN-COUNCIL 2017/ 74

ASSESSMENT AND TAXATION ACT

Pursuant to subsection 34(2) of the *Assessment and Taxation Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Walter Brennan is appointed as member and chair of the Assessment Appeal Board for a three-year term.

2 Leo Chassé is appointed as member and vice-chair of the Assessment Appeal Board for a three-year term.

3 Fiona Charbonneau is appointed as a member of the Assessment Appeal Board for a three-year term.

4 This Order comes into force on May 1, 2017.

Dated at Whitehorse, Yukon,

April 28

2017.

YUKON

CANADA

DÉCRET 2017/ 74

LOI SUR L'ÉVALUATION ET LA
TAXATION

Le commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 34(2) de la *Loi sur l'évaluation et la taxation*, décrète :

1 Walter Brennan est nommé membre et président de la Commission d'appel des évaluations pour un mandat de trois ans.

2 Leo Chassé est nommé membre et vice-président de la Commission d'appel des évaluations pour un mandat de trois ans.

3 Fiona Charbonneau est nommée membre de la Commission d'appel des évaluations pour un mandat de trois ans.

4 Le présent décret entre en vigueur le 1^{er} mai 2017.

Fait à Whitehorse, au Yukon,

le *28 avril*

2017.


Commissioner of Yukon/Commissaire du Yukon